
 
 
Møteinnkalling/Referat 26.09.23 - Hemsedal Skole 

 

  Møte nr.   1    

 
FAU Hemsedal Skule. (b-trinn 
og u-trinn) 

  

  TID 18:00-20:00 

MØTESTAD  Hemsedal Skole - Hjerterommet 

MØTTE:  Se sak 4/2324 

FORFALL  Se sak 4/2324 

NESTE MØTE 23.11.2023 REFERENT  Marthe Helgesplass 

 

SAK  Ansvar 

1/2324 
5 min 

Godkjenning av agenda 
Agenda har blitt lagt på teams 
Alle FAU-representanter skal legges til på Teams. Dette må 
gjøres via mail. Ønskelig med Visma, men dette er ikke mulig pr 
nå.  
Teamet heter FAU-Hemsedal skole.  

 

2/2324 
10 min 

Organisering av nytt FAU.  
Vi oppretter et FAU for b-trinn og et FAU for u-trinn. En 
representant fra hvert trinn har møteplikt, men på første møte 
deltar begge. Forslag fast tidspunkt 18-20. OK 
Forslag at b-trinn starter, felles bolk midt på, deretter u-trinn.  
Forslaget om å dele opp er basert på at det er ulike saker som 
gjelder b- og u-trinn. Ellen har erfaring med dette fra Gol. OK 
B-trinn er fra 1-7klasse, U-trinn er 8-10klasse.  
Alle trinn har 2 representanter som er valgt inn fra tidligere.  
 

 

3/2324 
15 min 

Valg 
Leder for begge FAU + referent 
Velges for 2 år av gangen. 
 
B-trinn 
Leder – Stian Rygg (6.klasse - velges for 1 år, inneværende 
skoleår) 
Referent – Marthe Helgesplass (3.klasse - velges for 1 år, 
inneværende skoleår) 
 
U-trinn 
Leder – Andreas Plejdrup-Skillestad (8.klasse - 2år) 
Referent – Magnus Andersson (9.klasse - 2 år) 
 
FAU skal være forbeholdt skolesaker (klasse- og skolemiljø). Ikke 
enkelt- eller personsaker. Viktig at dette følges.  
2 SU møter - en høst og en vår. Leder fra b-trinn og u-trinn stiller. 
SU = samarbeidsutvalg. Tverrpolitisk organ.  
 

 



 

4/2324 
15 min 

Gjennomgang av medlemmer 
Representanter som har møtt i dag (forfall i parentes) 

1. Even (Birgit) 
2. Martina og Jenny 
3. Marthe (Daniel) 
4. Yngve (Hege) 
5. Richard og Britt Marie 
6. Jørgen og Stian 
7. Anders (ikke Inger Lise) (Mads) 
8. Karolina og Andreas 
9. Magnus (Christina) 
10. Odd (Marianne) 

 Ellen Wang Fredriksen (Rektor) 
 

 

5/2324 
15 min 
 

Klassekonto/ vipps (valg av kasserer pr trinn).  
Viktig at alle klassekontakter har med navn og personnr til person 
som skal disponere klassekontoen.  
 
Stian tar imot navn og personnr på den som skal ha ansvar for 
klassekonto.  
 
Hemsedal foreldreforening 
Irene Markegaard, Silje Finset Fjeldheim 
Disponenter for alle kontoer og ansvarlig for alt i forhold til vipps.  
 
Hvert årskull har sin klassekonto gjennom hele skoleløpet. Her 
følger det også med et vipps-nr. Kassereren skal “eie” kontoen, 
og helst være ansvarlig så lenge som mulig for å holde endringer 
på et minimum.  
Pengene kommer inn fra ulike arrangementer som sokkesalg, 
dorullesalg, parkeringsvakt osv.. Pengene skal brukes til for 
eksempel 10.klassetur.  
 

 

6/2324 
10 min 

Gjennomgang av rutiner og tema på foreldremøtene. 
Skolen har laget en sjekkliste på hvordan foreldremøtene skal 
gjennomføres. Formålet med dette er at det skal være et 
samarbeid mellom skole og foreldre.  
 
Ulike nasjonaliteter. Er det tilrettelagt informasjon? Ifølge skolen 
skal dette være en del av rutinene.  
 

 

7/2324 
10 min 

Erfaringer aktivitetspark og uteområder. Bua. 
Aktivitetsparken ligger utenfor skolens område, men benyttes av 
skole og sfo. I skoletid er det hjelmpåbud (08.30-14.30). Dette 
gjelder også i sfo-tiden for de som oppholder seg på sfo.   
Skolen har utarbeidet egne regler som er sendt ut til alle foreldre. 
Her oppfordres det til hjelmbruk hele døgnet. 
  
Parken eies av Hemsedal Kommune. Hemsedal aktivitetsanlegg 
og HIL har bruksrett etter samråd med Hemsedal Kommune. 
 
HIL skal ta opp dette vedrørende hjelmbruk og regler. Hvordan 
stiller de seg til dette? Hva skal formidles ut? 

 



 
Kan man få inn noen som “guider”, bygger kultur, viser 
retningslinjer for bruk av parken? 
 
Hvordan stiller Hemsedal Kommune seg til dette som 
anleggseier?  
 
Flertallet fra FAU ønsker at Hemsedal Kommune og prosjektleder 
utarbeider regler og rutiner for aktivitetsparken. Hvem har ansvar 
hvis/når noe skjer? 
Skilt? 
 
Odd tar dette videre fra FAU. Stian tar en prat med Hege.  
 

8/2324 
10 min 
 

FAUmøter resten av året:  
o 23.11  
o 24.01  
o 18.03 

 

 

9/2324 
X min 

Evt. 
Årshjul. Ligger under Teams FAU-Hemsedal Skole 
Ellen viser tidligere årshjul. Her kan man også lese hva som blir 
tatt opp / hva som skal tas opp fremover.  
Her kan man også lese hva som er FAU sine oppgaver og hvorfor 
vi har FAU. 
Årshjulet er et godt arbeidsverktøy for en god jobb videre.  
 
SU = samarbeidsutvalget 
Neste SU-møte er satt før neste FAU-møte. Dette er gjort for at 
evt saker skal kunne behandles i forbindelse med budsjett 2024. 
Begge lederne for FAU skal møte i SU. 
 
SMU = skolemiljøutvalget. Omhandler skolemiljøet og saker vedr. 
Dette.  
 
SU-møter 23/24 
SU høst 12/10 - SU vår 23/4 
Saker til SU-møtet i oktober; 

- Organisering av skoledagen 
- Matpauser og pauser 
- Undervisningstider  

 
Elevrepresentantene kan stille på FAU-møtene. Viktig at vi gir 
plass til dette.  
 
Referat godkjennes via Teams av medlemmene. Arkiveres hos 
kommunen via Liv Berit.  
Mal til referat ligger på teams.  
 
 
Ved åpning av gangveien fikk FAU en påskjønnelse fra Anlegg 
Øst på 10.000,- 
Pengene settes inn til FAU. Hva skal pengene brukes til?  
FAU-representantene tar opp dette med klassene sine og tar med 
forslag på neste møte.  

 



 

 Innspill fra FAU-representanter 
 
Dugnad 
Ønskelig at det tas en diskusjon rundt hvilken typer dugnader som 
skal gjennomføres mot Polen-tur i 10ende klasse. Dette for at alle 
trinn ikke skal ha samme dugnad årlig.  
Dette tar FAU på u-trinn som sak videre.  
 
PC kontra Ipad 
Foreldremøtesak fra 8-trinn.  
Ønskelig at barna skal ha pc fra u-skoletrinn. Ipad fungerer ikke til 
å skrive lange tekster og lignende.  
Ønskelig at sak meldes til SU for at dette skal komme inn i 
budsjett for 2024. 
 
Kommunikasjon 
Ønskelig at kommunikasjon samkjøres. Pr nå er det mange ulike 
flater for kommunikasjon – Visma, Messenger, Mail.  
Stian tar kontakt med FUG for å sjekke hva som er mulig her.  
Denne saken tas opp igjen på neste FAU-møte.   
 

 

 
 


